
Acta de la Comissió d’Afers Acadèmics 
25 d’abril de 2016 

 
Assisteixen: Irene Aguilar, Maria Luz Barbeito, Montse Bonet, Anna Bosch, Eduard Cecilia, Adriana 
Díaz, Beatrice Duodu, Maria Isabel Fernández, Margarita Freixas, Marc Freixenet, Elisabet Garcia, 
Julia Llobet, Francisco Martín, Judit Pellicer, Natividad Ramajo, Pepe Rodríguez, Albet Serra, Mercè 
Terès. 
 
Convidats: Josep Montilla, David Paloma i Bernat Saiz. 
 
Excusen la seva assistència: Maria Gutiérrez, Matilde Delgado (convidada), Virginia Luzón 
(convidada), Maria Dolores Montero (convidada) i Ernest Verdura. 
 
 ORDRE DEL DIA 
 
1.      Presentació de la nova presidenta de la Comissió  

2.      Aprovació si s’escau de l'acta anterior (document 1) 

3.      Discussió i aprovació si s’escau de la proposta de calendari acadèmic curs 2016-17 (document 2) 

4.      Presentació informes previs acreditació graus i màsters elaborats per l’AQU (document 3,4,5,6,7,8) 

5.      Discussió i aprovació si s’escau d’una  normativa de Centre sobre la revisió extraordinària de 

qualificacions finals  a instaurar a partir del curs 2016-17 (document 9) 

6.    Discussió i aprovació si s’escau d’una  normativa de Centre sobre la reavaluació a  instaurar a partir del 

curs 2016-17 (document 10) 

7.      Afers de tràmit 

8.      Precs i preguntes 

 
  
Punt 1.      Presentació de la nova presidenta de la Comissió 
Punt 2.      Aprovació si s’escau de l'acta anterior. S’aprova per assentiment corregint l’errada de la 
data de l’any a l’encapçalament del document.  
Punt 3.      Discussió i aprovació si s’escau de la proposta de calendari acadèmic curs 2016-17. 
S’aprova per assentiment. 
Punt 4.      Presentació informes previs acreditació graus i màsters elaborats per l’AQU (document 
3,4,5,6,7,8). Montse Bonet agraeix la feina feta i estima que la Facultat pot estar orgullosa dels 
resultats obtinguts. 
Punt 5.      Discussió i aprovació si s’escau d’una  normativa de Centre sobre la revisió extraordinària 
de qualificacions finals  a instaurar a partir del curs 2016-17. S’aprova el document per assentiment 
amb modificacions o afegitons menors respecte el document adjuntat a la convocatòria de la 
Comissió i que estan marcats en vermell en el document adjunt. L’únic punt que ha requerit votació 
ha estat l’esmena de la professora Maribel Fernández que reclamava una Comissió de 3 membres i 
amb professors especialitzats en la matèria del professor objecte de la reclamació. La proposta ha 
estat rebutjada per 15 vots en contra, 4 a favor i cap abstenció.  
Punt 6.-    Discussió i aprovació si s’escau d’una  normativa de Centre sobre la reavaluació 
a  instaurar a partir del curs 2016-17. S’aproven els diversos punts del document per assentiment 
amb modificacions o afegitons menors respecte l’adjuntat a la convocatòria de la Comissió i que 
estan marcats en vermell en el document annexat a aquesta acta. Hi ha una excepció en aquestes 



aprovacions per assentiment: el punt 3 queda eliminat en la seva redacció inicial i es substitueix pel 
que consta al document adjunt en vermell. La proposta del professor Pepe Rodríguez i la Professora 
Maribel Fernández han tingut 8 vots favorables, 4 en contra i 4 abstencions.   
Punt 7.      Afers de tràmit 
Punt 8.      Precs i preguntes 
Montse Bonet planteja el problema dels alumnes que xerren molt a classe i demana que s’inclogui 
com a punt en l’ordre del dia de la propera Comissió d’Afers Acadèmics o de la propera Junta de 
Facultat. 
 
 
 
 
Carles Llorens Maluquer 
Secretari i vicedegà de Relacions Institucionals 
 
Bellaterra, 25 d’abril de 2016 


